accenture

INDUSTRY X 工业X

VIDEO TRANSCRIPT 视频文稿

What does an industrial revolution feel like? 工业革命是怎样的革命?

Well, just like this. 就像这样。

Like this moment, right now. **就像此**时此刻。

It doesn't feel momentous, Until we see it in the rear-view mirror.

当我们回望历史长河时,才能感知到它的重要意义。

And we don't feel its full impact, Unless we have new intelligence to realize it.

除非凭借新智能将它付诸现实,否则我们无法充 **分感受其影响**。

Intelligence changes, not just how we think, But industry itself and the very products it makes. 智能不仅会改变我们的思维方式,还会革新工业制造,并创新工业产品。

Intelligence is Industry's X. The element that unlocks its full potential.

智能就是工业数字化再造的未知力量,是释放其全部潜力的要素。

The potential for factories and plants to talk to one another across vast distances.

智能使工厂之间实现了远距离交流。

For manufacturing networks to run themselves. 制造网络得以自主运行。

For products to be created virtually, to think for themselves, to learn every day.

产品诞生于虚拟空间,能够独立思考,每天学习。

Right now, we have the power to make industry more impactful for the world.

现在,我们有能力助力工业对世界产生更深远影响。

More efficient, more sustainable, Inclusive, meaningful and safer.

令其更加高效、更可持续、更具包容性、更富有 **意**义且更加安全。

We can drive change, fuel economies, and improve lives.

我们可以推动变革,促进经济发展,改善民生。

Yes, this is what an industrial revolution feels like.

是的, 这就是今日之工业革命。

Like the others that came before it. 革新之势,一如从前。

Like the promise of technology and human ingenuity.

亦如科技融灵智, 匠心承未来。

First, we help you see it, Then, we help you seize it.

我们首先帮您见微知著, 尔后助您抢占先机。

So, you can always be ready for change. 时刻准备着迎接变革。

Change that is here, today. 变革就在当下。

Welcome to Industry X. 埃森哲工业X. 欢迎您!

Copyright © 2021 Accenture All rights reserved.

Accenture and its logo are registered trademarks of Accenture.